
خبر کوتاهاخبار
وزیر آموزش و پرورش؛

ممنوعیت عقد قرارداد مدارس با مؤسسات آموزشی

دادستان عمومی و انقلاب تهران:

لزوم ضربه به بنیان مالی باندهای مواد مخدر

بازدید از دستاوردهای سازمان تامین اجتماعی؛

سازمان شستا شفاف سازی کند

و  همکاری  گونه  هر  پرورش  و  آموزش  وزیر 
انعقاد قرارداد مدیران مدارس با مؤسسات آموزشی 

را ممنوع کرد.
سید محمد بطحایی در مصاحبه با خبرگزاری 
مدارس  کل  به  نامه ای  بخش  گفت:  سیما  و  صدا 
گونه  هر  آن  اساس  بر  که  ایم  کرده  ارسال  کشور 
از  آموزشی  مؤسسات  با  مدارس  میان  همکاری 
قبیل: برگزاری آزمون و فروش کتاب کمک درسی 

به طور مطلق ممنوع است.
وی افزود: مدارس با موجی از تبلیغات فزاینده 
مؤسسات، سازمان ها و شرکت های خصوصی برای 
برگزاری آزمون های سطح سنجی دانش آموزان رو 
به رو شده است و در برخی از موارد این مؤسسات 
ترغیب  آن  در  مشارکت  به  نیز  را  مدارس  مدیران 

می کنند.
بطحایی از مدیران مدارس خواست به رعایت 
این بخش نامه توجه ویژه ای داشته باشند تا شاهد 

برگزاری تخلفاتی از این نمونه در مدارس نباشیم.
وی از کاهش ساعات درسی دانش آموزان پایه 

دوازدهم از ۳۵ به ۲۴ در هفته از امسال خبر داد 
دانش  برای  درسی  مطالب  افزود: حجم سنگین  و 

آموزان پایه دوازدهم به دلیل شرکت در امتحانات 
برای  را  زیادی  کنکور سراسری مشکلات  و  نهایی 

آن ها ایجاد کرده است.
ساعات  طرح  این  اجرای  با  گفت:  بطحایی 
از  مدارس  در  دوازدهم  پایه  آموزان  دانش  حضور 
امسال کاهش می یابد و فشار روحی و روانی آن ها 
برای شرکت در امتحانات نهایی و کنکور سراسری 

کمتر خواهد شد.
نهایی  امتحانات  به  پرورش  و  آموزش  وزیر 
امتحانات  این  نمرات  تأثیر  و  آموزان  دانش  امسال 
در کنکور سراسری سال آینده اشاره کرد و افزود: 
به  شورای مشترک دو وزارتخانه آموزش و پرورش و 
علوم تحقیقات و فناوری پیشنهاد داده ایم که برای 
کاهش فشار درسی دانش آموزان دبیرستانی تعداد 
دروس امتحانات نهایی آن ها به ۷ تا ۹ درس در پایه 
دوازدهم و ۲ درس در پایه های دهم و یازدهم برای 

کنکور ۹۸ کاهش یابد.

حوزه  در  تهران  دادستانی  جلسه  نخستین 
روز  مخدر،  مواد  موضوع  با  اجتماعی  آسیب های 
یک شنبه دهم تیر ماه با حضور تعدادی از معاونان 
و سرپرستان نواحی دادسرای تهران، دادستان های 
شهرستان های استان، سردار زاهدیان رییس پلیس 
نیروی  فرماندهان  از  دیگری  تعداد  و  مخدر  مواد 
انتظامی در غرب و شرق استان تهران و نمایندگانی 
از دستگاه های اجرایی مرتبط با موضوع، به ریاست 
دکتر عباس جعفری دولت آبادی دادستان عمومی 

و انقلاب تهران برگزار گردید.
پایگاه  از  نقل  به  و   امتیاز  گزارش  به 
تهران،  انقلاب  و  عمومی  دادسرای  اطلاع رسانی 
مواد  مساله  که  این  به  اذعان  با  تهران  دادستان 
ویژه  به  که  است  کشور  در  دیرینه  مشکلی  مخدر 
پس از پیروزی انقلاب اسلامی با اعمال سیاست های 
متفاوتی مواجه شده است، در تبیین این سیاست ها 
اظهار داشت: در اوایل پیروزی انقلاب برخورد های 
سریع و جدی به عمل آمد؛ متعاقباً با تصویب قانون 
مبارزه با مواد مخدر در سال ۱۳۶۷ توسط مجمع 
حدی  تا  سیاست ها  این  نظام،  مصلحت  تشخیص 
تعدیل شد؛ به گونه ای که مجازات اعدام برای مواد 
که  مرفین  و  کراک  هرویین،  شامل  مهم  مخدر 
میزان آن بیش از سی گرم باشد پیش بینی گردید.

بازنگری نسبت به ۱۷۰۰ درخواست 
محکومان به اعدام و حبس ابد

 جعفری دولت آبادی الحاق یک ماده به قانون 
مبارزه با مواد مخدر و تبدیل مجازات اعدام در برخی 
موارد به حبس وفق ماده ۴۵ قانون پیش گفته را، 
تحول دیگری دانست که در نیمه دوم سال گذشته 

نمودار تغییر سیاست ها در موضوع مبارزه با مواد مخدر 
است و با اشاره به درخواست های محکومان به اعدام 
و حبس ابد در تهران و تاثیر این قانون بر آمار مذکور 
اظهار داشت: در تهران ۳ هزار درخواست مرتبط با 
محکومان به اعدام و حبس ابد شده اخذ شده که تا 
در  جدید  قانون  اساس  بر  درخواست  کنون ۱۷۰۰ 
بازنگری قرار گرفته و اکثر احکام به  دادگاه ها مورد 
حبس تخفیف یافته است و ۱۳۰۰ تقاضای دیگر باقی 
مانده که امیدواریم دادگاه ها در اسرع وقت نسبت به 

آن ها اتخاذ تصمیم نمایند.
دادستان تهران با اشاره به اصلاحیه وارد به قانون 
مبارزه با مواد مخدر از جهت مجازات های مالی که در 
جهت تخفیف می باشد، افزود: مطابق اصلاح به عمل 
آمده در سال ۱۳۹۶، دیگر همه اموال مرتکبان این 
اموالی مصادره  بلکه صرفاً  قابل ضبط نیست  جرایم 
می شود که از جرم حاصل شده باشد و لذا اقدامات 
دادسرا و دادگاه های انقلاب در شناسایی اموال متهمان 

و تشخیص منشا این اموال ضروری است.
ظهور مواد مخدر صنعتی کار مبارزه را 

سخت تر کرده است
دیگری  محور  دو  توضیح  در  تهران  دادستان 
که به عنوان مشکل اساسی باید در مبارزه با مواد 
مخدر مورد توجه قرار گیرد، افزود: قبل از پیروزی 
انقلاب اسلامی مواد مخدر سنتی مورد استفاده قرار 
با اتخاذ راهکار هایی از  می گرفت و لذا رژیم سابق 
در  مسن، سعی  معتادان  برای  جمله سهمیه بندی 
مهار مشکل داشت؛ اما ظهور مواد مخدر صنعتی به 
ویژه طی سال های اخیر که قاچاق آن سود زیادی 
را  مبارزه  است،  آسان  نیز  آن  تهیه  و  دارد  بر  در 

به  اعتیاد  امروزه  هم چنین  است.  کرده  سخت تر 
از  و  کرده  سرایت  هم  زنان  قشر  و  پایین  سنین 
به  اعتیاد  رخنه  بر  دائر  رسمی  گزارش های  جمله 

برخی اقشار تا ۲۲ درصد هشداردهنده است.
جعفری دولت آبادی با اشاره به این که این سه 
اتفاق در حوزه مواد مخدر در کنار تغییر قانون و الحاق 
یک ماده به قانون مبارزه با مواد مخدر، ایجاب می نماید 
که توجه به مبارزه با مواد مخدر بیشتر شود، افزود: 
آسیب های  جلسه  اولین  تهران  دادستانی  رو  این  از 
اقدامات  بررسی  به  را  جاری  سال  در  اجتماعی 
دستگاه های مرتبط با مواد مخدر و روان گردان، رصد 
وضعیت شهرستان های استان تهران در این خصوص 

و در مقایسه با دیگر استان ها اختصاص داده است.
وی در بررسی مقایسه ای موضوع، تاکید نمود 
کنار  در  را  مشابه  وضعیت  با  استان های  باید  که 
قابل  تهران  استان  مثال،  عنوان  به  و  داد  قرار  هم 
مقایسه با استان های کرمان و سیستان و بلوچستان 
یا  البرز  چون  استان هایی،  با  باید  بلکه  نمی باشد 

زنجان مورد مقایسه قرار گیرد.
ضرورت تمرکز قضات بر روی شناسایی 

اموال متهمان
ضرورت  خصوص  در  دولت آبادی  جعفری 
بر  اسلامی  انقلاب  دادگاه های  و  دادسرا ها  تمرکز 
مواد  جرایم  مرتکبان  مالی  بنیان  به  زدن  ضربه 
روی  بر  تحقیقات  مرحله  در  قضات  افزود:  مخدر، 
شناسایی اموال متهمان و تشخیص منشا مجرمانه 
خصوص  این  در  نیز  پلیس  شوند.  متمرکز  اموال 
و  دیرینه  مشکلات  از  یکی  که  چرا  کند؛  کمک 
روسای  مالی  حمایت  پروند ه ها،  این  در  مزمن 

باند های مواد مخدر از متهمان و خانواده های آنان 
است که موجب می شود مرتکبان این جرایم نگران 

دستگیری و زندانی شدن خود نباشند.
تسریع در اجرای احکام محکومان

تهران  استان  شهرستان های  دادستان های  از 
خواست نسبت به اجرای احکام محکومان به اعدام 
که پس از اعمال ماده ۴۵ الحاقی به قانون مبارزه با 
مواد مخدر در دادگاه تایید شده اند، تسریع نمایند 
از تصویب  افزود: عدم اجرای احکام اعدام پیش  و 
قانون اخیرالذکر با این توجیه همراه بود که لایحه 
اسلامی  شورای  مجلس  در  قانون  این  به  مربوط 
مطرح بود. البته در گذشته نیز ناهماهنگی هایی در 
اجرای احکام اعدام به چشم می خورد؛ به گونه ای 
که در برخی استان ها محکومیت به اعدام با موضوع 
سی گرم هرویین یا شیشه اجرا می شد و در برخی 
را  مواد  کیلوگرم  سی  که  مجرمی  حکم  استان ها 
قوه  نمی رسید.  اجرا  مرحله  به  بود  کرده  جابجا 
قضاییه در تعدیل این رویه ها دستوراتی صادر نمود 

و مشکل تا حدی مرتفع گردید.
قانون  تصویب  به  عنایت  با  تهران  دادستان 
جدید، از دادستان های شهرستان های استان تهران 
دادگاه  در  اعدام  حکم  که  مواردی  در  خواست 
تشخیص  منطبق  جدید  قانون  با  اسلامی  انقلاب 
داده شده و تایید گردیده و خدشه ای به حکم وارد 

نیست، نسبت به اجرای آن اقدام نمایند.
اجرایی و  از دستگاه های  جعفری دولت آبادی 
انتظامی مرتبط با موضوع خواست به وظایف خود 
در راستای مقابله با اعتیاد و مواد مخدر مصرح در 

قانون برنامه ششم توسعه توجه نمایند.

وزیر ارتباطات: سازمان شستا شفاف سازی کند که چه میزان ارز 
دولتی گرفته و چه میزان واردات داشته است.

تامین  سازمان  دستاوردهای  از  بازدید  در  جهرمی  آذری  دکتر 
اجتماعی با حضور وزیر کار افزود : طبق آمار بانک مرکزی که آمار دقیقی 
است این شرکت )شرکت شستا( ۳۶۶ هزار یورو ارز دولتی ۴۲۰۰ تومانی 

گرفته است که البته نسبت به سایر شرکت ها قابل توجه نیست.
وی گفت: این شرکت از سازمان صنعت و معدن و تجارت مجوز 
گرفته و کارش هم در چارچوب درست بوده است اما سه تا چهار ماه 
پیش نیز به آقای ربیعی وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی عرض کردم 

بنابراین  نیست  موضوعات  این  از  کارش  جنس  اجتماعی  تأمین  که 
ورود نکند هرچند که شرکت سرمایه گذاری است و به دنبال منافع 
سرمایه گذاران و بیمه گذاران است که باید حقوق شان را بدهد اما 

این شبهه دارد و به لحاظ افکار عمومی زیر سؤال قرار می گیرد. 
آذری جهرمی افزود: همان زمان آقای ربیعی این مسئله را تأیید 
میزان  چه  که  کند  سازی  شفاف  شستا  شرکت  امروز  همین  و  کرد 
نداشته  بالا  واردات  این شرکت  ما  آمارهای  البته طبق  است،  گرفته 
این  اعلام کند که دوستان در  بنابراین هم شفاف سازی کند و هم 

حوزه ورود نکنند.

شهردار تهران؛
نقشه های پلاسکو باید بر اساس قوانین 

شهرسازی به تایید شهرداری برسد
نقشه  تهیه  لزوم  بر  تاکید  با  تهران  شهردار 
های اجرایی ساختمان پلاسکو، گفت: این نقشه ها 
باید براساس ضوابط و قوانین شهرسازی به تایید 

شهرداری تهران برسد.
سید محمد علی افشانی در نشست کمیسیون 
عمران مجلس که با حضور وزیر راه و شهرسازی، 
استاندار تهران، رئیس بنیاد مستضعفان و اعضای 
کمیسیون عمران مجلس برگزار شد، با تاکید بر 
پلاسکو  ساختمان  اجرایی  های  نقشه  تهیه  لزوم 
و  ضوابط  براساس  باید  ها  نقشه  این  کرد:  اظهار 
قوانین شهرسازی به تایید شهرداری تهران برسد.   
وی افزود: برای تسریع در عملیات اجرای این پروژه 
پیشنهاد می کنیم قبل از تهیه نقشه نهایی ابتدا 
نقشه مقاوم سازی گود و سازه نگهبان به شهرداری 
تهران ارائه شود و با تایید شهرداری عملیات خاک 
برداری و گوبرداری صورت گیرد. پس از آن نقشه 
اجرایی را به شهرداری تهران ارائه دهند. شهردار 
نهایی  های  نقشه  تهیه  اینکه  به  اشاره  با  تهران 
طور  به  گفت:  دارد،  نیاز  زمان  ماه   ۶ به  حداقل 
طبیعی تا نقشه های نهایی به شهرداری ارائه نشده 
نمی توانیم قضاوتی روی آن داشته باشیم. بنابراین، 
ما  تا  شود  ارائه  شهرداری  به  ها  نقشه  باید  ابتدا 
بلافاصله کار را شروع و در موعد مقرر پروانه را صادر 
کنیم.  افشانی با بیان اینکه دو سال مقرر شده برای 
پروانه ساخت  از زمان صدور  باید  پروژه  این  اجرا 
محاسبه شود، گفت: اگرچه ما حداکثر تلاش خود 
را در صدور پروانه انجام می دهیم اما از نظر من این 
پروژه به ۶ ماه زمان برای تهیه نقشه های نهایی 
نیاز دارد و پروژه در سال ۱۴۰۰ به اتمام می رسد.

اعمال تغییرات جدید در آیین نامه 
کودکان خیابانی

از  بهزیستی،  سازمان  اجتماعی  امور  معاون 
ساماندهی  نامه  آیین  در  جدید  تغییرات  اعمال 
کودکان کار و خیابان خبر داد و گفت: این آیین نامه 
نهایی برسد. حبیب الله مسعودی  به تصویب  باید 
فرید در گفتگو با خبرگزاری مهر، افزود: آیین نامه 
اولیه ساماندهی کودکان کار و خیابان در سالهای 
دستگاههای  و  بود  رسیده  تصویب  به  گذشته 
مختلفی نیز عضو ستاد ساماندهی کودکان بودند که 
البته تغییراتی در آیین نامه صورت گرفته است که 
نیاز به تصویب نهایی در وزارت رفاه دارد .وی گفت: 
در اجرای آیین نامه مشخص شد که مشکلاتی در 
ساماندهی این کودکان وجود دارد که سعی کردیم 
به منظور اثربخشی آیین  نامه تغییراتی در آن ایجاد 
کنیم و درهمین رابطه جلسات متعددی در سازمان 
بهزیستی با کارشناس مربوطه و همچنین مسئولان 
وزارت رفاه برگزار شده است. معاون امور اجتماعی 
سازمان بهزیستی تاکید کرد: همچنین با توجه به 
را  و خیابان  کار  تا ۷۰ درصد کودکان  اینکه ۶۰ 
اتباع خارجی تشکیل می دهند به همین دلیل در 
آیین نامه جدید وظایف و مسئولیتهای اداره اتباع 
قرار  توجه  مورد  گذشته  از  بیشتر  کشور   وزارت 
گرفته است. فرید با عنوان این مطلب که رویکرد 
سازمان بهزیستی حمایت از کودکان است، افزود: 
کودکان کار و خیابان پس از جمع آوری به سازمان 
بهزیستی سپرده می شوند و پس از انجام آزمایشات 
اولیه به مراکز مربوطه اعزام می شوند . به گفته 
وی، برخی از این کودکان پس از انجام دوره های 
آموزشی و توانمند سازی به خانواده های خود باز 
می گردند که البته طی مدتی که در مرکز هستند 
کارشناسان ما با خانواده هایشان ارتباط  برقرار می 
کنند و در صورت دارا بودن شرایط کافی زمینه 

بازگشت کودکان به خانواده ها فراهم می شود.

مدیرعامل شرکت مدیریت منابع آب ایران:
دو برابر برنامه برای دریاچه ارومیه آب 

رها کردیم
مدیرعامل شرکت مدیریت منابع آب ایران، 
گفت: امسال قرار بود از سد بوکان ۱۷۰ میلیون 
رهاسازی  ارومیه  دریاچه  برای  آب  مکعب  متر 

کنیم که ۱۰۴ درصد بیشتر رهاسازی کردیم.
پیش  اظهارداشت:  ها،  رسولی  حاج  محمد 
ارومیه  دریاچه  آب  منابع  به  مربوط  های  بینی 
هواشناسی  سازمان  از  دارد.  مختلفی  متولیان 
بحث  در  ما  متخصصان.  و  دانشگاهها  تا  گرفته 
پیش بینی ها، پیش بینی مهرماه و اسفندماه را 
داریم که حتما باید در آخر اسفندماه پیش بینی 
را دوباره اجرا کنیم چرا که میزان بارشها مشخص 
شده و دقتش از مهرماه بسیار بهتر است. وی با 
درباره  زیست  محیط  مسئولان  انتقاد  به  اشاره 
زیست  محیط  بارشی  های  بینی  پیش  اختلاف 
و وزارت نیرو افزود به دلایلی که ذکر شد نباید 
اسفندماه  بینی  پیش  با  را  مهرماه  بینی  پیش 
سازمان محیط زیست مقایسه کرد. بارندگی که 
در اردیهبشت ماه امسال رخ داد دو برابر متوسط 
بارندگی نرمال اردیبهشت بود و هیچ نهادی این را 
پیش بینی نکرده بود.حاج رسولی ها تصریح کرد: 
سازمان هواشناسی در بیست و هشتم اسفندماه 
بارندگی فصل  که  بود  بینی کرده  پیش  گذشته 
بهار کمتر از نرمال خواهد بود و افزایش ۱.۵ درجه 
ای دما در فصل بهار تداوم خواهد داشت. چیزی 
که با اتفاقات اخیر تایید نشد. وی گفت: بر اساس 
پیش بینی ها قرار بود ۱۷۰ میلیون متر مکعب 
متر  میلیون   ۱۷۷ که  کنیم  رهاسازی  بوکان  از 
مکعب در فروردین ماه رهاسازی کردیم و بعد از 
بارندگی هایی که پیش بینی نشده بود در همین 
اردیبهشت ماه هم ۱۷۰ میلیون متر مکعب مجدد 
رهاسازی کردیم. یعنی رهاسازی آب ما نسبت به 

پیش بینی ها ۱۰۴ درصد رشد داشت.

به مناسبت هفته مبارزه با مواد مخدر
مردان قرمز پوش در متروی تجریش 

مستقر شدند
و  مخدر  مواد  با  مبارزه  هفته  مناسبت  به 
پیشگیری و کاهش آسیب های اجتماعی، مردان 
قرمز پوش  در مترو تجریش معضل اعتیاد را برای 

شهروندان به نمایش درآوردند.
 به گزارش امتیاز؛ حسین فتحی مدیر مرکز 
خدمات اجتماعی شهرداری این منطقه با اعلام خبر 
فوق اظهار داشت: به مناسبت هفته مبارزه با مواد 
مخدر و در راستای تلاش جهت پیشگیری و کاهش 
اجتماعی  خدمات  ،مرکز  اجتماعی  های  آسیب 
شهرداری منطقه یک با همکاری سازمان خدمات 
اجتماعی شهرداری تهران و سازمان های مردم نهاد 
اقدام به برپایی غرفه اطلاع رسانی و ارائه مشاوره به 
شهروندان در ایستگاه مترو تجریش نمود. فتحی 
تصریح کرد: غرفه مذکور از ۹ الی ۱۳ تیر ماه در 
ایستگاه متروی تجریش همه روزه از ساعت ۹ الی 
۱۷ برپاست و  مشاوران و روانشناسان آماده ارائه 
مشاوره، راهنمایی، اطلاع رسانی و... به مراجعین 
  red هستند.این مقام مسئول تصریح کرد: حضور
Man یا همان مردان قرمز پوش از دیگر برنامه 
ها ست که به صورت نمایشی اقدام به  آگاه سازی 
شهروندان از عواقب اعتیاد و راهنمایی آنها جهت 
کارشناسان  استقرار  جایگاه  به  مشاوره  دریافت 
نشان  خاطر  وی  کنند.  می  اجتماعی  آسیبهای 
کرد:  به مناسبت هفته مبارزه با مواد مخدر علاوه 
بر برگزاري برنامه مذکور در محل مترو، نمایشگاه 
ها،غرفه های اطلاع رساني، مشاوره هاي رایگان نیز 
در سراهاي محلات منطقه برپا ست  و فعالان حوزه 
اعتیاد و عموم شهروندان  با مواد مخدر و  مبارزه 
مخاطب اجراي این برنامه ها هستند و از مشارکت 
و همکاري سازمان هاي مردم نهاد، اداره بهزیستي، 
نیروي انتظامي و سایر دستگاه ها در اجراي برنامه 

ها بهره گرفته می شود.

توزیع »برچسب نرخ کرایه تاکسی 
سال97« در منطقه21

از  منطقه۲۱  ترافیک  و  ونقل  حمل  معاون 
توزیع »برچسب نرخ کرایه تاکسی سال۹۷« در بین 
رانندگان تاکسی این منطقه و الزام آنان به نصب 

برچسب ظرف مدت یک ماه خبر داد.
به گزارش امتیاز، محمدرضا سالمی معاون 
حمل ونقل و ترافیک این منطقه با اعلام خبر فوق 
از  تاکسی سال۹۷  نرخ کرایه  گفت: برچسب های 
حال  در  تاکسی  رانندگان  میان  ماه  خرداد  اواخر 
توزیع است و تاکسیرانان یک ماه مهلت دارند تا 
برچسب قیمت تاکسی را تحویل و بر روی خودروی 
خود نصب کنند اما در این میان رانندگان تاکسی 
های خطی می توانند ظرف مدت ۱۵روز از تاریخ 
دریافت برچسب قیمت، نسبت به نصب آن بر روی 
خودروی خود اقدام نمایند. سالمی با اشاره به الزام 
ها  برچسب  این  نصب سریع  به  نسبت  رانندگان 
افزود: نرخ جدید کرایه های سال۹۷ بر روی تمام 
نصب  نیز  منطقه۲۱  تاکسی سطح  های  ایستگاه 
شده و میزان قیمت مبدا و مقصد جهت آگاهی 
رعایت حقوق  تر  مهم  همه  از  و  مسافران  بیشتر 

مصرف کننده مشخص شده است.

تأسیس و راه اندازی کانون های 
گردشگری محلات منطقه 10 تهران

اندازی  راه  و  تأسیس  از  منطقه ۱۰  شهردار 
برخی محلات منطقه  کانون های گردشگری در 

خبر داد.
زاده  صادق  سهیلا  امتیاز،  گزارش  به   
و  ریزی  برنامه  به  اشاره  با  خبر  این  اعلام  ضمن 
آماده سازی بستر مناسب برای توسعه گردشگری 
پایدار شهری گفت: در راستای توسعه شبکه های 
گردشگری محلی، کانون های گردشگری محلات 
جی، سلیمانی، هفت چنار و کارون راه اندازی شد. 
وی افزود: با راه اندازی و راهبری کانون گردشگری 
تورهای  برگزاری  برای   مناسب  بستر  محلات 
فراغت  اوقات  سازی  غنی  راستای  در  تهرانگردی 
شهروندان فراهم شد. وی افزود: کانون گردشگری 
محلات با انجام مقدمات لازم، برگزاری نشست های 
توجیهی و انتخاب دبیر و اعضا تشکیل شد و قرار 
است با هماهنگی های صورت گرفته علاقمندان از 

نقاط دیدنی شهر تهران بازدید کنند.

اقدام عملی منطقه دو در راستای حفظ محیط زیست:
اهدای 1000 عدد کیسه پارچه ای به 

شهروندان
با اتکا به شعار محوری برنامه محیط زیست 
ملل متحد با عنوان »غلبه بر آلودگی پلاستیکی«، 
شورای راهبردی محیط زیست منطقه دو، توزیع 
استفاده  جهت  را  ای  پارچه  کیسه  عدد   ۱۰۰۰
شهروندان به جای کیسه های نایلونی در دستور 

کار و اجرا قرار داد.
معاون  جندقی  مهران  امتیاز،  گزارش  به 
خدمات شهری و محیط زیست در این باره اظهار 
داشت: توزیع کیسه های پارچه ای و ترویج فرهنگ 
استفاده از کیسه های پارچه ای و چند بار مصرف به 
جای کیسه های پلاستیکی به عنوان یکی از ضروری 
تحقق  جهت  در  شهری  مدیریت  اقدامات  ترین 
حفاظت از محیط زیست و کاهش حجم پسماندهای 
تجدید ناپذیر است. وی با اشاره به اجرای فاز اول این 
طرح افزود: شورای راهبردی محیط زیست منطقه دو 
بنا بر دستور شهردار محترم منطقه بیش از شش ماه 
است که در راستای راهکارهای موثر و سیاستگذاری 
معاونت ها و ادارات مربوطه در حوزه ارتقای سطح 
کاهش  سازی  فرهنگ  شهروندان،  زیستی  کیفی 
پسماند شهروندان و آموزش حفظ محیط زیست 

فعالیت می نماید.

در دیدار فرماندار و نمایندگان مجلس با شهروندان مطرح شد؛ 

بررسی مشکلات شهروندان  با 29 نماینده محلات منطقه 5 طی نشستی در فرمانداری؛ به زودی
از   ۵ منطقه  شهردار  اسدی  محسن  سید 
تهران  فرماندار  فرهادی  عیسی  مردمی  ملاقات 
کواکبیان،  مصطفی  حضور  و  شهروندان  با 
نمایندگان  شیخ   مهدی  و  محجوب  علیرضا 
در  اسلامی  شورای  درمجلس  تهران  مردم 

داد.  خبر  منطقه 
به گزارش امتیاز،  اعضای شورایاری محلات 
با   ۵ منطقه  پرورش  و  آموزش  رئیس  و  گانه   ۲۹
از  پونک  عدل  میدان  )ص(  مسجدالنبی  حضوردر 
نزدیک به گفتگو با مدیران شهری نشسته و مسائل 
را به صورت چهره به چهره با فرماندار، نمایندگان 
منتخب خود در مجلس شورای اسلامی و شهردار 

منطقه در میان گذاشتند. 
به  که  مسئولین  و  شهروندان  گفتگوی  در 

شورایاری  دبیر   ، کشید  طول  ساعت   ۴ مدت 
بیمه، حصارک،  آباد مرکزی، کوی  محلات جنت 
از  اکباتان،  محله   و  کن  شمالی،  شهران 
دانشگاهی،  مراکز  و  آموزشی  فضاهای  مشکلات 
آلودگی  طبقاتی،  پارکینگ  بحران،  سولههای 
باغات،  حفظ  و  کن  جامع  طرح  ترافیک،  صوتی، 

و... گفتند.   اتوبوس  ایستگاههای  
فرماندار تهران، منطقه ۵ را از مناطق پیشرفته 
و  دانست  گسترده  اجتماعی  فرهنگی  امکانات  با 
 ۲۹ با  شهروندان  مشکلات  حل  منظور  به  گفت: 
نماینده محلات منطقه و سایر دستگاهها نشستی 

در فرمانداری انجام میشود. 
محجوب: مسائل محلاتی با مشکلات 

زیاد جداگانه بررسی شود

شیخ: رضایت صاحبان اراضی مورد توجه باشد
علیرضا محجوب در این نشست گفت : مایل 
با  را  دارد  زیادی  مشکلات  که  محلاتی  هستیم  
کنیم.  بررسی  جداگانه  تهران  فرماندار  همکاری 
همچنین شیخ که از دیگر نمایندگان مردم تهران 
است افزود : ضمن حفظ فضای سبز و باغات محله 
کن ، رضایت صاحبان اراضی باید مورد توجه قرار 

گیرد .
کواکبیان : 

مسئولین باید درد دل مردم را شنیده و 
برای حل مشکلات محلات تلاش کنند

مجلس  در  تهران  مردم  نماینده  کواکبیان 
توجه  با  حمدالله  به   : افزود  نیز  اسلامی  شورای 
مشکلات  منطقه  این  محلات   تعدد  و  وسعت  به 

چندانی در حوزه مدیریت شهری وجود ندارد و از 
اقدامات صورت گرفته قدردانی کرد. 

را  مردم  دل  درد  باید  مسئولین   : گفت  وی 
شنیده و برای حل مشکلات محلات تلاش کنند . 
وی بر حل مشکلات محله کن به طور ویژه تاکید 

کرد.  
اسدی شهردار منطقه نیز از پی گیری مسائل 
محلات کن و اکباتان گزارشی ارائه کرد  و از اجرای 
پروژه تقاطع غیر هم سطح ستاری – اتوبان کرج و 
تقاطع ستاری – مخبری  تا پایان سال جاری خبر 
آباد  : مشکلات محله حصارک و مراد  افزود  داد و 
نیز با جلسات متعدد در حال بررسی است و ایجاد 
خط اتوبوس شهران _ بزرگراه هاشمی تا چند ماه 

آینده را به شهروندان نوید داد. 

شهردار منطقه 6 در جلسه هم اندیشی برنامه پنج ساله سوم شهرداری تهران:

در برنامه ریزی های شهری باید شهروندان را همراه خود کنیم
با  تهران  شهرداری  سوم  ساله  پنج  برنامه  اندیشی  هم  جلسه 
شورا  امور  و  شهری  توسعه  ریزی،  برنامه  معاونت  مقام  قائم  حضور 
شهرداری تهران و مدیران شهرداری منطقه ۶ برگزار و در خصوص 
برنامه سوم  برای  برنامه ریزی های صورت گرفته  و  وضعیت منطقه 

توسعه گفت و گو شد.
بیان  با  جلسه  این  ابتدای  در  بابایی  عظیم  امتیاز،  گزارش  به 
اینکه منطقه ۶ کارکردی فراملی و فرامنطقه ای دارد گفت: با توجه 
به حضور اکثر ادارات دولتی و مراکز خدماتی و درمانی و بسیاری از 
دانشگاه ها در منطقه ۶ برنامه ریزی برای این منطقه اهمیت بسیار 

دارد. او با بیان اینکه یک سیستم و سازمان موفق ۴ مولفه اصلی دارد 
گفت: برنامه ریزی، مدیریت، سازماندهی و ساختار مناسب و آموزش 
و پشتیبانی ۴ مولفه رشد است که در این میان برنامه ریزی از اهمیت 
ریزی  برنامه  حوزه  در  اینکه  بیان  با  بابایی  است.  برخوردار  بیشتری 
وضعیت هر محله و منطقه با دیگری متفاوت است ادامه داد: در برنامه 
ریزی های خود باید توانسته شهروندان را با خود همراه کنیم که این 
مهم با اعتمادسازی صورت می گیرد تا شعار شهردار تهران با محور 
شهر زیست پذیر و مردم مشارکت پذیر تحقق یابد.شهردار منطقه ۶ با 
تاکید بر آنکه مدیریت یکپارچه شهری در افق آینده باید مورد توجه 

قرار گیرد ادامه داد: باید بتوانیم در حوزه آموزش خوب عمل کرده 
تا با توانمندسازی افراد همگرایی ایجاد کرده و سطوح مختلف را با 

یکدیگر هماهنگ سازیم.
بابایی با تاکید برآنکه در تدوین برنامه پنج ساله سوم شهرداری 
منطقه ۶ سعی شده برنامه ای هماهنگ، منعطف و رو به جلو تدوین 
شود گفت: باید با استفاده از تجارب گذشته برنامه ای خوب، عملیاتی 

و کاربردی برای شهر تهران تدوین کنیم.
شهردار منطقه ۶ بار دیگر تصریح کرد: باید در این برنامه قابلیت 

های هر منطقه به صورت جداگانه مبنای عمل قرار گیرد.
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اجتماعی
چهار شنبه ۱3 تیر ۱39۷  2۰ شوال ۱439  4 جولای 2۰۱8  

هموطن گرامی :
یخچالها 27 درصد هزینه برق خانواررا به خود اختصاص می دهند. درخرید یخچال به بر چسب انرژی آن توجه کنیم .

روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان


